
Pan Włodzimierz Szypcio: „Proszę o informację jak jest wykorzystywana sieć 

szerokopasmowa i ilu jest operatorów ostatniej mili.” 

 


